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1 CDA 28 Er is een ambitieniveau voor de WOO vastgesteld. Wat houdt dit precies in? Het college van B&W van de gemeente Roosendaal heeft voor het thema “Open 

Roosendaal” als ambitie uitgesproken om meer te willen doen dan wettelijk verplicht is en 
daarmee verder te willen gaan dan een puur technisch-juridische implementatie van de Wet 
open overheid. We willen open zijn over onze besluiten en we vinden dat we onze keuzes 
moeten uitleggen. Dit betekent dat we nadrukkelijk kijken of we waar mogelijk en wenselijk 
vooruit kunnen lopen op wettelijke verplichtingen. Daarnaast kijken we of en waar we meer 
kunnen doen dan wettelijk verplicht is, specifiek op het terrein van actieve openbaarmaking. 
Daarbij houden we rekening met de implementatielast voor de organisatie en met de 
mogelijkheden die we hebben voor publicatie.

2 CDA 44 De gemeente houdt toezicht op de instandhouding van monumenten. Maar 
worden ook eigenaren van andere panden die staan te verloederen 
aangesproken (al dan niet bij overtreding van het Bouwbesluit 2012)? 

Volgens de Woningwet zijn huiseigenaren verplicht om woningonderhoud te plegen. In het 
Bouwbesluit staat waaraan een woning moet voldoen op het gebied van veiligheid, 
gezondheid en bruikbaarheid.. De gemeente dient toe te zien op naleving van de Woningwet. 
Zeker wanneer door de slechte staat van een gebouw gevaarlijke situaties voor de omgeving 
ontstaan, wordt een eigenaar door de gemeente aangeschreven.   

3 CDA 45 De inventarisatie van de Wederopbouwarchitectuur is afgerond. Wanneer kan 
de gemeenteraad een voorstel tegemoet zien voor het aanwijzen van 
monumenten uit deze periode? 

Het proces om te komen tot aanwijzing van ‘hoogtepunten uit de Wederopbouw’ loopt. Er 
wordt een selectie gemaakt van potentiële en belangrijke te beschermen panden. Daarbij 
worden ook diverse  erfgoedorganisaties betrokken. In samenhang met het 
monumentenbeleid/erfgoedverordening, alsmede de uitwerking van de bescherming van 
dorps- en stadsgezichten, zal het aan uw Raad beschikbaar worden gesteld zodra het proces 
is afgerond. Wij richten ons hiervoor op het najaar van 2023.

4 CDA 45 Wat wordt de nieuwe bestemming van de Moeder Godskerk, is voor die 
ontwikkeling nog een besluit van de raad nodig, en zo ja wanneer? 

De nieuwe bestemming van de Moeder Godskerk is nog niet bekend. Wanneer de functie 
invulling van de kerk afwijkt van de huidige bestemming kan, naargelang het verzoek tot 
functie-omzetting, een besluit van de Raad nodig zijn.

5 CDA 52 Is schuldhulpverlening in de gemeente Roosendaal beperkt tot preventie, 
vroegsignalering en communicatie? Hoe worden mensen die in de schulden 
zitten ondersteund? 

Schuldhulpverlening in de gemeente Roosendaal is niet enkel beperkt tot preventie, 
vroegsignalering en communicatie. Onze schuldhulpverleners ondersteunen inwoners in de 
zogenaamde stabilisatiefase en helpen bij het financieel orde op zaken stellen. 
Daarnaast begeleiden en ondersteunen zij ook de inwoners als ze in de schuldregelingsfase 
zitten. Een schuldhulpverlener helpt inwoners bij het in evenwicht brengen en houden van 
inkomsten en uitgaven, ondersteunt inwoners bij het treffen van een schuldenregeling en 
begeleidt inwoners bij het aanpassen van gedrag dat nodig is om uit de schulden te komen 
en te blijven.

6 CDA 55 Er is subsidie verkregen voor verschillende beheerkalenderprojecten. Welke 
subsidie is dit precies? 

Het betreft de Impulsregeling Klimaatadaptatie.



Memorie van antwoord bij Jaarstukken 2022

# Van Pagina Vraag Antwoord
7 CDA 57 Diverse verkeersregelinstallaties zijn vervangen door iVRI’s. Krijgen fietsers en 

voetgangers hier nu eerder groen, conform de op 22-07-2021 aangenomen 
motie van het CDA? 

De nieuwe VRI’s zijn moderner en spelen beter in op het werkelijke verkeersaanbod. Hierbij 
is voor de fietsers de detectie op afstand verbeterd. Voor alle VRI’s geldt dat het een 
regelprogramma is dat zo goed mogelijk inspeelt op het verkeersaanbod: auto’s, fietsers en 
voetgangers. Op dit moment hebben we op enkele locaties een bevordering van korte 
wachttijden voor fietsers (bv 2x per cyclus groen in plaats van 1x). Voetgangers profiteren 
hiervan omdat op de meeste kruispunten de voetgangerslichten gekoppeld zijn aan de 
fietslichten. Binnen het Integraal Fietsplan is het mogelijk specifiek heirover keuzes te maken.

8 CDA 58 Gesproken wordt over een Handelingsperspectief ten aanzien van het NS-
station. Kunt u al iets concreter duiden wat dit precies is? 

Het college heeft in februari 2023 een handelingsperspectief Station Roosendaal vastgesteld. 
De gemeente Roosendaal is op diverse terreinen actief op dossiers die verband houden met 
het spoor. Dit zijn diverse, vaak ook onderling samenhangende dossiers. Met het 
handelingsperspectief is gestructureerd een aantal vervoers- en ruimtelijke aspecten en 
ambities in beeld gebracht van zowel spoorpartijen NS en ProRail als provincie N-Brabant en 
gemeente Roosendaal. Dit is gebeurd vanuit verschillende invalshoeken, waardoor bepaalde 
ambities kunnen rekenen op overeenstemming en op bepaalde onderdelen nader onderzoek 
is vereist. Zodoende is er eveneens een document opgesteld met noodzakelijke 
vervolgstappen die nog gezet moeten worden en wie welke rol hierin heeft. Het 
handelingsperspectief is op 2 maart 2023 met de dagmail ter informatie aan de raad 
gestuurd. Tevens is een notitie met vervolgacties bijgevoegd. Op dit moment worden de 
vervolgacties uitgevoerd.

9 CDA 60 Er wordt een pas op de plaats gemaakt ten aanzien van de plannen rondom 
het Vlietpark. Wat wordt hier precies mee bedoeld? Alleen vertraging of ook 
herbezinning? En indien dat laatste van toepassing is: in welke richting? 

Vanwege het nieuwe collegeakkoord is in 2022 het stedenbouwkundig plan en de 
programmering van het Vlietpark tegen het licht gehouden, met als doel om met deze 
gebiedsontwikkeling goed aan te sluiten bij de gestelde ambities. Dit heeft geleid tot een 
aangepast stedenbouwkundig plan met programmatisch een sterkere focus op wonen, 
onderwijs en leisure. U kunt een aangepaste gebiedsvisie nog dit jaar tegemoet zien.

10 CDA 60 De ecologische verbindingszone Turfberg/Kademeester: wordt hierbij ook de 
andere zijde van de vliet meegenomen (omgeving Curio/EKP/Douanier)? 

De ecologische verbindingszone aan de zijde van het EKP/Curio staat in relatie met de 
ontwikkeling van EKP, parkeervoorziening en de aanpassing van de openbare ruimte in dat 
gebied. We onderzoeken momenteel hoe we de EVZ aan deze kant kunnen afronden zodat 
dit gedeelte van de openbare ruimte in z’n geheel gereed kan komen.

11 CDA 60-61 Loopt de woningbouw op Stadsoevers volgens planning, en zo nee: waarom 
niet? 

Deze loopt niet volgens planning. De verwachting was dat in het Vlietkwartier inmiddels 
gestart zou zijn met de bouw. Dit is nog niet het geval. Start van de bouwwerkzaamheden is 
afhankelijk van het bereiken van voldoende verkoop van woningen voordat de ontwikkelende 
partijen kunnen starten met bouwen. 

12 CDA 63 Een ‘concretere analyse’ wijst uit dat aanvullend beleid nodig is om milieu 
verder te borgen in het Omgevingsplan. Kan deze analyse worden gedeeld 
met de raad? En wat is er nog concreet nodig om dit goed handen en voeten te 
geven? 

In het nieuwe omgevingsplan worden ook milieuregels opgenomen. De gemeenten krijgen op 
bepaalde milieuthema’s meer zeggenschap binnen bepaalde kaders. Om keuzes binnen 
deze kaders te kunnen maken, is uitwerking van beleid nodig op bepaalde thema’s zoals 
geluid. Daarna kunnen milieuregels worden opgenomen in het nieuwe omgevingsplan of 
kunnen er eventueel programma’s onder de Omgevingswet worden opgesteld.
Er is geconstateerd (er is dus geen analyse) dat de uitwerking van beleid op bepaalde 
thema’s op dit moment ontbreekt. Er zijn opdrachten uitgezet om het beleid voor bepaalde 
milieuthema’s verder uit te werken (geluid en externe veiligheid).
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13 CDA 65 De visie op duurzame energie-opwek: wat wordt hier precies bedoeld met 

‘andere innovaties’? 
Met andere innovaties bedoelen we nieuwe ontwikkelingen in het kader van grootschalige 
energie opwek. Hierbij kunt u denken aan nieuwe technische ontwikkelingen zoals 
curtailment (het tijdelijk inperken van de capaciteit van windmolens en zonnevelden), peak 
shaving (een techniek die op de elektriciteitsmarkt wordt gebruikt om de piekvraag naar 
elektriciteit af te vlakken door opgeslagen energie te gebruiken in tijden van grote vraag) 
maar ook het verkennen van de mogelijkheden van bijvoorbeeld waterstof en draaibare 
zonnepanelen.

14 CDA 73 De voorziene kosten voor de invoering van het woonplaatsbeginsel zijn 
aanzienlijk groter dan verwacht. Hoe komt dat precies? 

Bij invoering van het woonplaatsbeginsel is een inschatting gemaakt op basis van de toen 
bekende gegevens in de verschillende zorgsystemen. Bij de uitvoering bleek deze inschatting 
in veel gemeenten niet toereikend, de kosten waren soms lager, soms hoger. In Roosendaal 
beduidend hoger, ook in vergelijking met de andere WBW gemeenten. Een echte verklaring 
bleek lastig, vanwege de diversiteit in problematiek. Een gedeeltelijke verklaring is dat 
kinderen soms al heel jong zijn uitgeplaatst en daardoor nog niet in de lokale 
zorgadministratie bekend waren toen ze uit de gemeente weggingen. Tevens kunnen de 
kosten per traject soms hoog oplopen, omdat de tarieven in andere regio’s soms veel hoger 
zijn en die bij lopende contracten moeten worden overgenomen. Hier wordt waar mogelijk bij 
verlenging aangesloten bij de arrangementensystematiek van WBW, maar hiervoor is 
medewerking van de verschillende partijen nodig. Het aantal maatwerkarrangementen is in 
2023 echter al aanzienlijk teruggebracht ten opzichte van 2022 (-33%).

15 GL 68 Eerder heeft de fractie van GroenLinks aandacht gevraagd voor de mentale 
gezondheid van jongeren. In het jaar 2022 is er een budget vrijgemaakt om 
deze zaken aan te pakken. Onlangs is de raad geïnformeerd welke 
inter-venties er plaats hebben gevonden. Is daarmee het totale incidentele 
budget uitgegeven?

In het proces rondom de beantwoording van deze (initiële) vraag bleek de vraag anders dan 
bedoeld. De vraag is welke kosten er zijn gemoeid ter bestrijding van mentale gezondheid 
van jongeren. 

Allereerst is het werken aan mentale gezondheid een erg breed begrip. De borging van 
mentale gezondheid is vervlochten met diverse beleidsterreinen en de uitvoering loopt door 
middel van verschillende subsidies en regelingen. Indien we al de budgetten van deze 
regelingen optellen krijgen we een vertekend beeld. Immers bij sommige interventies is 
mentale gezondheid een onderdeel van de gehele interventie. Daarnaast kunnen wij uit de 
vraag niet opmaken welke activiteiten er precies bedoeld worden en in welke 
leeftijdscategorie. Kortom, we hebben geen eenduidig en gespecifieerd beeld welke kosten 
er ter bestrijding van mentale gezondheid van jongeren gemoeid zijn.  

16 GL 14 Op pagina 14 van bijlage 1 van de Jaarstukken 2021 is te zien dat het aantal 
kinderen met een VVE indicatie in de periode 2019-2021 is toegenomen. Wat 
is hiervoor een verklaring? Vervolgens is te zien dat het aantal kinderen met 
een VVE indicatie in 2022 licht is afgenomen. Wat is hiervoor de verklaring?

Het aantal kinderen met een VVE indicatie is redelijk constant de afgelopen jaren afgezet 
tegen het totaal aantal 2- en 3-jarigen in Roosendaal. Het totaal aantal 2- en 3 jarigen in 
Roosendaal is de afgelopen jaren ook steeds gedaald en gestegen. De minimale 
schommelingen in het aantal kinderen met een VVE indicatie is met name hierdoor te 
verklaren.
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17 GL 42 In 2022 heeft het programma Jongeren op gezond gewicht (JOGG) 

plaats-gevonden. Vindt dit programma structureel plaats? Wat is het effect van 
het programma JOGG. Kunt u dat cijfermatig onderbouwen en kunnen de 
resul-taten jaarlijks gedeeld worden met de raad?

Het programma JOGG vindt structureel plaats. JOGG zet zich in op preventief vlak en zorgt 
voor een samenwerking tussen sport en gezondheid op gemeentelijk niveau. Concrete 
voorbeelden van projecten waar JOGG een belangrijke rol speelt zijn de KPO Kidsrun (1200 
kinderen), Avond4Daagse (3000) kinderen en de Sport en Cultuur Kermis (500 kinderen). 
Verder zet JOGG zich in voor een gezonde leefomgeving door bijvoorbeeld het realiseren 
van een gezonde kantine bij sportverenigingen, gezond voedingsadvies aan 
scholen/kinderopvang en het Roosendaalse jeugdontbijt. Tot slot enthousiasmeert JOGG om 
jongeren een gezonde keuze te laten maken. Bijvoorbeeld door gezonde activiteiten aan te 
bieden tijdens de RSDFITWeek en programma's als trommel zonder rommel. Cijfers over 
o.a. gezondheid zijn te vinden via brabantscan.nl. 

18 GL 216 Op pagina 216 van de Jaarstukken 2022 wordt aangegeven dat in het kader 
van de WMO het aantal aanvragen voor woningaanpassingen toegenomen is, 
waardoor het geraamde budget niet toereikend was. Bent u van plan om het 
budget voor 2023 te verhogen? Welke woningaanpassingen worden het meest 
aangevraagd? In hoeverre kunnen aangebrachte woningaanpassingen in 
stand blijven voor nieuwe bewoners?

In de budgetronde voor 2024 onderzoeken we of het budget voor Wmo woningaanpassingen 
een structurele overschrijding laat zien en daarmee ook of er structureel extra middelen nodig 
zijn. We zien een voorlopige toename op zowel kleine als grote Wmo woningaanpassingen. 
De grotere woningaanpassingen zoals keuken - en badkameraanpassingen hebben 
verhoudingsgewijs meer impact op het budget. Wmo woningaanpassingen worden zo 
duurzaam als mogelijk verstrekt. Bij nieuwe bewoners wordt bekeken of de voorzieningen 
nodig en passend zijn vanuit de Wmo. Dit is afhankelijk van de ondersteuningsvraag. We 
treden om die reden tijdig in overleg met de juiste partijen.

19 GL 55 Rsd Natuurstad (Klimaatadaptatie in alle wijken & dorpen) Nu niet traceerbaar 
in de financiën en niet een overzichtelijke connectie tussen de lopende en 
toekomstige projecten en geldstromen die daarvoor benut worden. Roosendaal 
Natuurstad staat niet op zichzelf; in de praktijk worden de doelstellingen van 
Roosendaal Natuurstad geborgd via de Be-heerkalender. Roosendaal 
Natuurstad is onder meer de paraplu voor de Nota’s Verbindend Beheren, 
Verbindend Groen en Verbindend Blauw. Hoe checken we de uitkomst van de 
specifieke doelen van Roosendaal Natuur-stad  als de kosten en baten 
verstopt blijven? Kunt u voor de fractie van GroenLinks specifiek de kosten en 
baten behorende bij de doelen van Roosendaal Natuurstad voor ons duiden? 

Dat is niet financieel na te gaan. RN maakt integraal deel uit van alle projecten van de 
beheerkalender. Roosendaal Natuurstad is het uitvoeringskader voor het oplossen van o.a. 
hittestress, te nat, te droog, biodiversiteit, klimaatveranderingen etc. De eventuele extra 
kosten voor het oplossen van deze problematiek gaan “op” in alle projecten waar Roosendaal 
Natuurstad op van toepassing is. De “baten” zijn een meer “klimaatbestendige” openbare 
ruimte.

20 GL 10 Het cijfer voor kwaliteit openbaar groen (5,7) op bladzijde 10 wordt ook 
bepaald door huidige overtuiging van de huidige inwoner gebaseerd op de 
algemene visie van hoe we vroeger dachten dat het goed was. Met de klimaat- 
en biodiversiteitsdoelen waar we als gemeente voor staan zal dit cijfer dan ook 
niet de maatstaf zijn hoe we meten of we die doelen bereiken in Roosendaal. 
Waarom wordt hier dan nog steeds op gemeten en met welk doel? En welke 
investeringen vorig jaar zijn gedaan om die mindset van onze inwoners te 
veranderen en waar kunnen we die vinden in de jaarstukken? 

Het vragen naar het geven van een cijfer voor de kwaliteit van het openbaar groen wordt 
gedaan om inzicht te krijgen in hoe de burgers het groen beleven. Deze cijfers worden 
gebruikt voor o.a. de vitaliteitskaarten. Deze cijfers hebben geen relatie met kwaliteitsniveaus 
en de beschikbare middelen. Er zijn voor ‘groen’ geen investeringen gedaan met als doel de 
mindset van bewoners te veranderen. 

Wel zijn we aan het bekijken of we meetbaar het totaal areaal groen kunnen onderverdelen 
in klimaat adaptief ingericht en of het voldoet aan biodiversiteit en met natuurwaarden. Zo 
kunnen we jaar-op-jaar zien of deze arealen toenemen of niet. Datzelfde geldt voor grijs, 
zoals klimaat adaptief asfalt, parkeervakken e.d. Indien wij hiertoe over kunnen gaan, dan 
verwerken wij dit in de begroting 2024.
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21 GL 11 Bij het percentage duurzame utiliteitsgebouwen op bladzijde 11 is het cijfer 

14,1% terwijl het doel 11% was. U legde als bijschrift uit dat dit ligt aan de 
herziening van het aantal utiliteitsgebouwen in Roosendaal. Kunt u uitleggen 
hoe u aan deze herberekening bent gekomen dat dus ook het doelcijfer totaal 
geen nut meer heeft? En wist u dan niet van te voren dat er zo’n 
herbereke-ning plaats zou vinden? 

Utiliteitsgebouwen bestaan uit verschillende categorieën. In 2020 is de categorie 
industriefunctie verder uitgebreid op basis van de wijkpaspoort 
(https://wijkpaspoort.vng.nl/?admin=GM1674). De data zijn gebaseerd op onze BAG. 
Hierdoor is de berekening eenmalig afgeweken. Het streefcijfer van 11% is nog gebaseerd 
op de bepaalde doelen in 2020. Deze worden momenteel herzien waaruit nieuwe 
streefdoelen worden bepaald. Dit doen we ook in relatie met de doelen vanuit de prioriteit 
Energietransitie (collegeprogramma). In de Programmabegroting 2024 zullen de nieuwe 
streefdoelen worden opgenomen. 

22 Gl 11 Het aantal bomen in beheer zijn de doelen naar beneden bijgesteld met het 
aantal bomen wat we in voorgaande jaren hadden. Hoe komt dit en wat zegt 
ons dat in een tijd dat we juist meer bomen nodig hebben? 

Het aantal bomen in ons beheersysteem is onderhevig aan mutaties. Als in een 
beheerkalender project de bomen vervangen moeten worden komt het voor dat we i.v.m. 
flora en fauna wetgeving vooruitlopend op dat project de bomen vast laten kappen. Deze 
bomen “verdwijnen” dan uit ons beheersysteem. Hetzelfde geldt voor het vervangen van 
dode bomen. Pas als de nieuwe bomen zijn geplant en door de landmeters zijn ingemeten 
worden ze teruggezet in ons systeem (basis op orde).

23 GL 30 We zien dat de druk op politie/BOA’s/jongerenwerkers /straathoekwerkers 
enorm toenam tijdens de vuurwerkperiodes afgelopen jaren. Wat is de invloed 
in die periode op de kwaliteitscijfers van de veiligheidskwesties die inwoners 
ervaren en waar kunnen we die cijfers over die conclusies vinden? Hoeveel 
tekorten heeft dit opgeleverd op de financiële balans van deze organisaties 
afgelopen jaren? 

De gemeentelijke Bewonersenquête (op gemeente, wijk en buurtniveau) en de landelijke 
Veiligheidsmonitor CBS (op gemeenteniveau) zijn gehouden in 2021. Hierin zijn de 
betreffende cijfers benoemd. De resultaten van de Bewonersenquête hebben wij met u 
gedeeld via een raadsmededeling (72-2022 Bewonersenquête 2021). De resultaten van de 
Veiligheidsmonitor 2021 zijn te raadplegen via https://veiligheidsmonitor.databank.nl.
In najaar 2023 zal wederom de Bewonersenquête en de Veiligheidsmonitor worden 
gehouden. De resultaten hiervan verwachten wij in het 2e kwartaal van 2024.
De extra inzet die op diverse terreinen is gepleegd, heeft niet geleid tot financiële tekorten.

24 Gl nvt Tenslotte de vraag voor de  P&C-cyclus in de komende jaren: Kunnen de 
jaarstukken tenminste een week voor de informatieve bijeenkomst (in 2023 
gehouden op 7 juni) ter beschikking zijn gesteld van de raads- en 
burger-leden?

De jaarstukken zijn conform het spoorboekje op 25 mei aangeboden aan de raad waarmee 
aan de wens zoals verwoord in deze vraag is voldaan. Ook voor de komende jaren zal hier in 
het spoorboekje rekening mee worden gehouden.

25 VVD 4 Een technische vraag over het voorstel om € 3.342.000 te reserveren voor 
Energietoeslag: Graag zou de VVD hier wat meer achtergrondinformatie over 
willen. Hoe is tot dit bedrag gekomen? Staat dit bedrag los van het bedrag dat 
het rijk eventueel bijdraagt t.b.v. de energietoeslag? Zit er al een 
inkomensgrens aan gekoppeld? Graag zo veel mogelijk toelichting over 
waarom dit voornemen. 

Dit bedrag is de optelling van het bedrag van de decembercirculaire (€ 2,3 miljoen) + het 
bedrag dat over is van wat eerder in 2022 (1,0 miljoen) is ontvangen vanuit het Rijk met als 
doel om dit in te zetten voor huishoudens met een laag inkomen om de energiekosten te 
kunnen betalen.  
De inkomensgrens voor het toekennen van een energietoeslag is omhoog gegaan van 120% 
naar 130% van het bestaansminimum. Op dit moment kan er lastig een inschatting gemaakt 
worden hoeveel mensen gebruik gaan maken van deze toeslag. 
Voorwaarden voor het ontvangen van de energietoeslag is terug te vinden op de website van 
Werkplein: https://www.werkpleinhartvanwest-brabant.nl/extra-geld-en-
meedoen/energietoeslag.
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26 Roosendaalse Lijst Is er een stijging van het aantal mensen dat aanklopt voor hulp (voor wat 

betreft inkomensondersteuning of schuldhulpverlening)?
Op dit moment zien wij op schuldhulpverlening geen significante stijging van het aantal 
mensen dat aanklopt voor hulp. Aangezien de termijnen voor schuldhulptrajecten per 1 juli 
verkort gaan worden, verwachten we vanaf dat moment wel een (tijdelijke) stijging van het 
aantal aanvragen.
Voor wat betreft inkomensondersteuning hebben we in antwoord op de vraag de volgende 
gegevens van het Werkplein ontvangen, deze zijn bijgewerkt tot en met mei 2023:
Het totaal aantal uitkeringsdossiers is dit jaar stabiel.
Januari – 1799
Februari – 1806
Maart – 1806
April – 1809
Mei – 1805
Het aantal aangevraagde uitkeringen is dit jaar stabiel op een kleine piek in februari na.
Januari – 35
Februari – 53
Maart – 36
April – 35
Mei – 35

27 D66 Wat is het percentage mensen die wel recht hebben op energietoeslag maar 
dit nog niet hebben aangevraagd?

Voor de energietoeslag 2022:
 -In de doelgroep tot 120% van het bijstandsniveau zijn 4251 huishoudens bereikt en 

daarmee halen we een percentage van 100%.
 -In de doelgroep van 120% tot 130% van het bijstandsniveau zijn 191 huishoudens bereikt 

en daarmee halen we een percentage van 21% bereikt.

Voor de energietoeslag 2023:
 -In de doelgroep tot 120% van het bijstandsniveau hebben we tot nu toe 3715 huishoudens 

bereikt en daarmee halen we een percentage van 88%.
 -In de doelgroep van 120% tot 130% van het bijstandsniveau hebben we tot nu toe 133 

huishoudens bereikt en daarmee halen we een percentage van 15%.

28 VLP Roosendaal Wat is het eigen Vermogen van Parkeer Beheer BV per 31-12-2022? De cijfers van PBR zijn nog niet definitief waardoor we het eigen vermogen nog niet kunnen 
delen. Zodra de jaarrekening van PBR definitief is, kan het eigen vermogen gedeeld worden 
met de raad.


